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Abstract (en)
The primary oscillating weight (10) is secured to a drive arbour (6). The secondary oscillating weight (20) is mobile relative to the primary weight
to cause the initial impulse. The secondary weight is formed by a part assembled to the primary weight from the exterior, while being able to have
a travel between two stopper (12a, 12b) of a guide unit (14) located on the periphery of the primary weight. The primary weight is made up of an
armature formed by a ring for securing to the drive arbour extended radially by two arms.

Abstract (fr)
La masse oscillante comprend une masse oscillante primaire (10) solidaire d'un axe moteur (6) et au moins une masse oscillante secondaire (20)
mobile par rapport a la masse primaire pour provoquer l'impulsion initiale. La masse secondaire (20) est constituée par une piéce assemblée depuis
I'extérieur a la masse primaire (10), en étant apte a avoir un débattement entre deux butées (12a, 12b) d'un moyen de guidage (14, 18) situé a la
périphérie de la masse primaire (10).
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